
Zápis schůze školské rady – školní rok 2015/2016 

datum konání: 24. 2. 2016 v 16.00 hod. 

přítomni: RNDr. Vít Bělič, CSc., Mgr. Pavel Hartman, Mgr. Marie Jelenová 

                RNDr. Božena Čerňanská, Ph.D. 

Program: 

1) Přivítání a zahájení 

 

2) Informace paní ředitelky o stavu rekonstrukčních a stavebních prací: 

- rekonstrukce tělocvičny dokončena, TV v současné době probíhá bez omezení 

- probíhá poslední fáze stavebních prací na školním hřišti, dokončení na jaře tohoto roku 

- připravuje se úprava školního dvora, z trafostanice technické zázemí 

- příprava rekonstrukce družiny a kabinetů na budově A 

 

3) Paní ředitelka vznesla svou nespokojenost s úrovní komunikace a spolupráce s pracovníky 

Městského úřadu Prahy 8: 

- nové smlouvy na dodávky plynu, elektřiny a vody 

- příprava nové smlouvy na IT služby 

- na základě výsledků dotazníkové akce MÚ Praha 8 proběhne audit školní jídelny 

- projekt životního prostředí, územní úprava okolí školy 

- příprava projektu Zastupitelstvo mladých Prahy 8 

 

4) Školská rada vyjádřila nesouhlas s nevhodnými plány na úpravu okolí školy (psí louka) a 

skepticky se staví i k projektu Zastupitelstva mladých Prahy 8 pro jeho organizační 

náročnost a nejasné výstupy. 

 

5) Školská rada byla seznámena s inspekční zprávou ČŠI a také se způsoby řešení šikany na 

škole 

 

6) Na letošní cenu Eduarda Štorcha byla navržena Mgr. Marie Šnajdrová 

 

7) Byly vzneseny prostřednictvím p. Hartmana dva dotazy rodičů: 

- možnost placení peněz přes účet 

- možnost hlídání dětí v době ředitelského volna 

Přesné odpovědi pošle paní ředitelka členům školské rady v nejbližších dnech. 

 

 

 

                                                                                                       zapsala Marie Jelenová 

                                                                                                        

 


